

規格 Specifications

型號 Model	KTF-218
電壓 Voltage	220V - 240V
功率 Power	1,850 W - 2200 W
頻率 Frequency	50 - 60 Hz
產品尺寸 Product Dimensions	(H) 240 mm (W) 226 mm (D) 164 mm
容量 Capacity	1.7 L
淨重 Net Weight	~1.2 kg
總重連包裝 Gross Weight	~1.5 kg

德國寶電熱水壺系列 Germanpool Water Kettle Series



KTV-215
真空無線控溫電熱水壺
1.5 公升

KTM-104
便攜撒湯壺
700 毫升

KTG-120
無線控溫養生壺
2 公升

產品規格及設計如有變更，恕不另行通知。最新版本以www.germanpool.com網上版為準。
中英文版本如有出入，一概以中文版為準。

All information in this pamphlet is for reference only. Specification and design are subject to change without prior notice. If there is any inconsistency or ambiguity between the English version and the Chinese version, the Chinese version shall prevail. Refer to www.germanpool.com for the most updated version.



德國寶 (香港) 有限公司 GERMAN POOL (HONG KONG) LIMITED



開心邁向38載

中國香港 Hong Kong, China

土瓜灣新寶工商中心地舖
Upper G/F, Newport Centre, Tokwawan T. +852 2773 2828

九龍灣MegaBox L5-5舖
Shop L5-5, MegaBox, Kowloon Bay T. +852 3907 0356

灣仔駱克道置家中心2樓

2/F, iHome Centre, Lockhart Road, Wan Chai T. +852 6530 5963

T. +852 3110 2030

中國內地 Mainland China

佛山市順德區大良街道五沙新翔路8號 T. +86 757 2219 6888
8 Ximiang Road, Wusha, Daliang, Shunde District, Foshan City

中國澳門 Macau, China

俾利喇街寶豐工業大廈3樓A室 T. +853 2875 2699
3A, Edifício Industrial Pou Fung, R. de Francisco Xavier Pereira

更多產品資訊



© 版權所有。未獲本公司授權，不得翻印、複製或使用本單張作任何商業用途。
© All rights reserved. Copying, reproducing or using the contents of this leaflet is not allowed.

KTF-218_21(1.1)

GERMAN POOL 

無線玻璃電熱水壺

KTF-218



2200
WATT

Strix
TECHNOLOGY

SCHOTT
CERAN®

SUS
304



煲水 · 泡茶 一壺兩用

One Kettle for Both Water and Tea

德國寶全新無線玻璃電熱水壺配備1.7公升特大容量，貼心配備壺嘴濾網，一壺兩用，煲水、泡茶皆宜，輕鬆沖泡清新茶飲，品味精緻生活。

German Pool Cordless Glass Water Kettle with 1.7 L capacity is perfect both for boiling water and brewing tea to suit your personal taste.



SCHOTT CERAN®

SCHOTT DURAN® 耐溫玻璃壺身

Heat Resistant Glass Kettle

壺身採用SCHOTT DURAN®玻璃，食品級安全材質，不會釋出有害物質，亦不會吸收或殘留異味。安全耐用，用得安心。

Premium quality German SCHOTT DURAN® heat resistant glass ensures no harmful substance or odor is emitted during boiling.



SUS 304

不銹鋼壺嘴濾網

Stainless Steel Spout and Filter

壺嘴採用弧線形設計，出水流暢，不會滴灑或飛濺水花；特別配備不銹鋼過濾網，有效隔離茶葉或雜質。

The curved kettle spout makes for no-spill and smooth pouring; food grade stainless steel filter prevents tea leaves from pouring out.



無線壺身設計

Cordless Kettle Design

獨立電源底座，無線壺身方便使用；特設隔熱防滑手柄，符合人體工學設計，注水或沖泡都輕鬆又省力。

The independent power base without any cord attached, together with the ergonomic handle make water filling and brewing extra easy.



自動斷電保護功能

Overheat safety protection

一按鍵極速煲水。當水沸騰後或水壺監測到缺水時將自動斷電，防止乾燒過熱，確保使用安全。

One touch design together with auto overheat safety protection makes boiling water a breeze & prevents dry-burning.

英國Strix®發熱技術

British Strix® Heating Technology

特別採用英國先進Strix®發熱技術，配合2200W高功率極速加熱，煲水至沸騰只需約5分鐘*。

Advanced British-imported Strix® heating technology with 2200W high power brings water to a boil in just 5 minutes*.

Strix®
TECHNOLOGY
英國進口高效溫控器



2200
WATT

Strix®
TECHNOLOGY



*視乎室溫、水溫及水量等因數而有所差異。
*Actual time needed depends on room temperature, water temperature and water volume.